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Abstract:

This study aims to identify the problematic aspects oftranslating advertising discourse in
chevrolet carsand to analyze some of its slogans from a ciriticalprespective in order to identify the
most important methods and strategies used bythe Companyin translating advertising slogans from
english to Arabic and to identifythe most important difficulties faced by the specialized translator
and the skills that should be required in the specialized translator especially in the field of
advertising and advertising translation .

Key words: problem, speech, advertising, cars, chevrolet.
Résume :

Cetteétude vise a identifier les problemes de traduction du discourspublicitairedans les
voituresChevrolet et aanalysercertains de ses slogans d'un point de vue critique afind'identifier les
méthodes et stratégies les plus importantesutiliséesparl'entreprise pour traduire les
sloganspublicitaires de l'anglaisversl'arabe et pour identifier les difficultés les plus
importantesrencontrées par letraducteurspécialisé et les compétences qui devraientétreexigées de
traducteurspécialisé en particulierdans le domaine de la publicité et de la traductionpublicitaire.

Mots Clés: probléme, discours, publicité, voiture, chevrolet.



